

The Honorary Secretary
Craigengower Cricket Club
Hong Kong

NOMINATION FORM

We, the undersigned, wish to nominate Mr/Ms _____
for election for the position of _____
at the Annual General Meeting to be held on Friday, 30 April 2021.

We understand that this nomination form should be returned to the Club Office
before 5:00pm on Tuesday, 20 April 2021.

Proposer : _____
Full Name Membership No. Signature Date

Secunder : _____
Full Name Membership No. Signature Date

Notes :

- (1) According to Article 5(4), a candidate standing for nomination either as President, Vice President, Honorary Secretary, or Honorary Treasurer may, if not elected into such office, be eligible for election as one of eight General Committee members to serve on the Committee.
- (2) A member of the Audit Committee shall not hold any Office on the General Committee or any Sub-committee.
- (3) Members of the General Committee, Audit Committee and Convenors should not maintain any commercial relationship with the Club.
- (4) Members of the General Committee, Audit Committee and Convenors shall agree to keep confidential all information pertaining to the Club and sign a Confidentiality Policy and Agreement upon election into such office.

I, _____, accept the nomination for election for
the position of _____ and am willing to accept the
appointment if elected at the above Annual General Meeting.

Nominee : _____
Full Name Membership No. Signature Date

致：香港紀利華木球會
義務秘書

提名表格

以下簽署人擬提名 _____ 先生/女士於二零二一年四月三十日(星期五)舉行的週年會員大會上競選 _____ 之職位。

吾等明白本提名表格應於二零二一年四月二十日(星期二)下午五時前交回貴會辦事處。

提名人: _____
姓名 會員號碼 簽署 日期

和議人: _____
姓名 會員號碼 簽署 日期

注意：

- (1) 根據本會組織章程第五(四)項，被提名競選會長、副會長、義務秘書或義務司庫的候選人，如未能當選常務理事，便符合資格競選理事會中其餘八名理事的職位。
- (2) 稽核委員會成員不能擔任理事會或其他小組委員會的成員。
- (3) 理事會成員、稽核委員會成員及召集人，不能與本會保持任何商業關係。
- (4) 理事會成員、稽核委員會成員及召集人，應同意對所有與會所有關的資料保密，並在當選後簽署保密協議。

本人 _____，接受提名競選 _____ 職位，如能在以上所述週年會員大會中獲選，亦願意接受任命。

獲提名人: _____
姓名 會員號碼 簽署 日期